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Spørgsmål:
Kan ministeren bekræfte, at man ikke har ratificeret det aftalegrundlag, som 
”Fælleskontoret/Bürogemeinschaft Padborg” er blevet oprettet på, og i givet fald 
oplyse hvorfor, da man siden 2004 har haft et velfungerende Fælleskontor, som 
arbejder ud fra teksten om udvekslinger af informationer, analyse og koordine-
ring af samarbejdet mellem aftaleparterne, hvoraf SKAT i Danmark er en af dis-
se?

Svar:
Jeg har til brug for besvarelsen bedt justitsministeren om en udtalelse. Når den 
foreligger, vil jeg vende tilbage til sagen.


